



COSMETOLOGY
ASSOCIATION
OF NEW BRUNSWICK



ASSOCIATION DE
COSMÉTOLOGIE
DU NOUVEAU-BRUNSWICK



OCTOBER NEWSLETTER



Save the Date

**CANB's Annual
General Meeting
May 26th, 2025**

We are pleased to invite you to the Annual General Meeting (AGM) of CANB, to be held on May 26th, at 11:00 AM. You can join virtually via zoom.

This is an opportunity to review our achievements, discuss upcoming initiatives, and share our strategy plan for the coming year. Your presence and input are valuable to us.

Please RSVP by clicking below.

[Add my name to the registration list](#)

Save the Date

**COSMETOLOGISTS UNITE
October 18th-20th, 2025**

The Cosmetology Associations of New Brunswick and Nova Scotia are uniting again to bring cosmetologists from the Maritime Provinces together for an action-packed weekend at the beautiful **Halifax Marriott Harbourfront Hotel!**

Join us for an unforgettable event filled with education, competitions, vendor "cash and carry", and exciting cosmetology collaborations. Located in the heart of downtown Halifax, the Marriott Harbourfront offers stunning views, luxurious accommodations, and easy access to the city's vibrant boardwalk and attractions.

This is an event you won't want to miss! Stay tuned for more details in the coming months, but be sure to mark your calendars now!

Boo



COSMETOLOGY
ASSOCIATION
OF NEW BRUNSWICK



ASSOCIATION DE
COSMÉTOLOGIE
DU NOUVEAU-BRUNSWICK



BULLETIN D'INFORMATION D'OCTOBRE



Réservez la date

**Assemblée générale
annuelle de l'ACNB
26 mai 2025**

Nous avons le plaisir de vous inviter à l'assemblée générale annuelle (AGA) de l'ACNB, qui se tiendra le 27 mai à 11 heures. Vous pouvez y participer virtuellement via zoom.

C'est l'occasion de faire le point sur nos réalisations, de discuter des initiatives à venir et de partager notre plan stratégique pour l'année à venir. Votre présence et votre contribution nous sont précieuses. Veuillez confirmer votre présence en cliquant sur le lien ci-dessous.

**[Ajouter mon nom à
la liste d'inscription](#)**

Réservez la date

**Cosmétologues Unis !
18-20 Octobre, 2025**

Les associations de cosmétologie du Nouveau-Brunswick et de la Nouvelle-Écosse s'unissent à nouveau pour réunir les cosmétologues des provinces maritimes lors d'une fin de semaine remplie d'action au magnifique **Halifax Marriott Harbourfront Hotel !**

Joignez-vous à nous pour un événement inoubliable rempli d'activités éducatives, de compétitions, d'échanges avec les vendeurs et de collaborations excitantes en cosmétologie. Situé au cœur du centre-ville d'Halifax, l'hôtel Marriott Harbourfront offre une vue imprenable, un hébergement luxueux et un accès facile à la promenade et aux attractions de la ville.

C'est un événement que vous ne voudrez pas manquer ! Restez à l'écoute pour plus de détails dans les mois à venir, mais n'oubliez pas d'inscrire vos calendriers dès maintenant !



Boo